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Generalforsamling i Grundejerforeningen Gottorpvej - Referat 
 
 
 

 
 

Dybbøl d. 15.05.2024 
 

Generalforsamlingen blev afholdt d. 14. maj 2024 kl. 19.00 i Gottorpvej 29, som var vært 
med kaffe og kage. Tak til værterne og de fremmødte. 

 
Referat: 
 

1) Valg af dirigent 
Jan 
 

2) Beretning 
Aktiviteterne i foreningen i løbet af 2023 blev gennemgået. Der er blevet ryddet op i 
de grønne arealer og området fremstår generelt rigtigt pænt. Der blev afholdt Sankt 
Hans arrangement og sommerfest. Der er blevet indkøbt et telt der fremover bruges 
til sommerfesten og til udlejning til vejens beboere (mod gebyr på 500 kr.). 
 

3) Regnskab 2023 
Regnskabet blev godkendt – kan læses på gottorpvej.dk 
I regnskabet kunne det konstateres at en del husstande har været bagud med 
betaling af kontingent. Det blev drøftet hvordan det fremover kan sikres at alle 
betaler til tiden, samt hvilke konsekvenser der kan indføres, fx. overdragelse af 
kravet til advokat mv. Der følges op på restancerne hurtigst muligt. 
 

4) Budget og medlemskontingent 2024 
Budgettet blev godkendt – kan læses på gottorpvej.dk 
 

5) Valg til bestyrelsen 
På valg: Bestyrelsesmedlem Britta Jensen (G14) - genopstiller 

Bestyrelsesmedlem Kristina Aaes (G1) - genopstiller 
Bestyrelsesmedlem Kim Jørgensen (G7) - genopstiller 

 Suppleant Anita Jørgensen (G7) - genopstiller 
 
Alle opstillede blev genvalgt. 
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6) Indkomne forslag til afstemning 

 
Nedenstående forslag blev godkendt: 
 
Forslag 1: Der afholdes Sankt Hans arrangement og sommerfest igen i år. 
Sommerfesten bliver d. 17. August. Der kommer en særskilt invitation senere. 
 
Forslag 2: Der afsættes 5.000 kr. På budgettet til leje af stubfræser samt til at få 
bygget en opbevaringsboks til festteltet, som placeres i forbindelse med carportene 
ved Gottorpvej 9. 
 
Forslag 3: Der vil blive afholdt en tur rundt på vejens grønne arealer, hvor alle 
beboere er velkomne til at byde ind med ønsker til den fremtidige vedligeholdelse af 
beplantning mv. Dato meldes ud senere. 
 

7) Eventuelt 
Det blev drøftet om vi som forening har mulighed for at påvirke 
hastighedsgrænserne i Dybbøl området generelt, og mere specifikt om der kan 
indføres en fartgrænse på max 30-40 km/t på alle villavejene, herunder Gottorpvej. 
Herudover undersøges det, om vi kan få sat et skilt op der oplyser om “legende 
børn på vejen”. Jan tager fat i kommunen og DOG. 
 
Det blev drøftet om der til næste år skal ske en stigning i kontingentet, så der også 
fremadrettet kan spares op til uforudsete udgifter mv. Det kommer på dagsordenen 
til næste års generalforsamling. 

 
 

På bestyrelsens vegne 
Jan Andersen 

 


